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Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen

De heer Schieven (LB) heeft zich afgemeld en verzoekt om de bespreking van 
de door hem opgestelde en aangehouden motie ‘Planologische ontwikkelingen 
Varsseveld’ door te schuiven naar de volgende cie. FL.

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
De Agendacommissie wordt gevraagd de aangehouden motie ‘Planologische 
ontwikkelingen Varsseveld’ in overleg met de heer Schieven opnieuw te 
agenderen.
Bij punt ‘0.6 Overige onderwerpen’ is toegevoegd de memo actieve informatie 
‘Ingrijpende beheersmaatregelen boom- en bosbeplantingen d.d. 22-2-2017’. Op 
dinsdag 6 juni is daartoe ook nog een aanvullende collegememo rondgestuurd.

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergaderingen d.d. 19 april 2017
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld. 

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
De lijst is doorgesproken, er zijn voorlopig geen aanpassingen.

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

Weigeren Verklaring van geen bedenkingen (VVGB) Doetinchemseweg 
8-16 Varsseveld 
Voorbereidende beraadslaging
De wethouder zegt toe dat hij (opnieuw) met betrokkenen in gesprek zal gaan 
en streeft ernaar om voor 1 november 2017 met een ‘stand van zaken’ te 
komen. 

De wethouder zegt toe te kijken of het dictum van dit raadsvoorstel kan worden 
aangepast zodat duidelijker geformuleerd wordt dat de VVGB betrekking heeft 
op deze specifieke aanvraag. Uiteraard kunnen de partijen zelf ook met een 
amendement komen om de tekst aan te passen.
N.b.: er is inmiddels een aangepast raadsvoorstel in het RIS geplaatst. 

Initiatiefnemer de heer Gielink was aanwezig in de zaal om eventuele 
verhelderingsvragen te beantwoorden maar deze werden niet gesteld.

Advies commissie: bespreekstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Duurzaamheidsagenda 2017
Voorbereidende beraadslaging
De wethouder zegt n.a.v. de inbreng van de partijen, toe dat hij gaat proberen 
nog extra informatie te genereren (smart-gegevens) en deze toe te sturen voor 
de komende raadsvergadering. 
In de VJN wordt ook een voorstel gedaan m.b.t. de duurzaamheidsleningen.

Advies commissie: bespreekstuk in de raad, hoewel 3 partijen nog twijfelen of 
het nog niet bespreekrijp vinden (LB, SP, D66). CDA, VVD en PvdA vinden het 
wel bespreekrijp. Aan het begin van de raadsvergadering wordt altijd bepaald of 
een stuk wel of niet op de agenda kan blijven staan.



Onderwerp
Aard bespreking

Overdracht eeuwigdurende nazorg regionale stortplaatsen
Voorbereidende beraadslaging
Advies commissie: hamerstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Jaarverslag en begroting 2018 Omgevingsdienst Achterhoek - ODA
Voorbereidende beraadslaging
Advies commissie: hamerstuk in de raad.

Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Open gesprek
-

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek
Memo actieve informatie – Ingrijpende beheersmaatregelen boom- en 
bosbeplantingen d.d. 22-2-2017
De wethouder zegt toe nog een derde te laten kijken naar de problematiek (bijv. 
een quickscan via buurgemeenten). 
De commissie wil graag meegenomen worden in de verdere procedure. 
Afgesproken wordt dit punt opnieuw door de Agendacommissie te laten 
agenderen. 
D66 zal schriftelijk nog een vraag stellen over dit onderwerp.

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag
Open gesprek
De heer De Lange (VVD) vraagt (voor de tweede keer) naar de planning van de 
behandeling van de ingezonden brief over woningbouw in de Gelderlander d.d. 
27 januari 2017 van de heer Vossers (LB). De VVD wil hierover graag een keer 
debatteren. De heer Vossers heeft aangegeven de brief te willen bespreken bij 
het agendapunt ‘Woonvisie’. Dit onderwerp is echter uitgesteld naar eind 2017. 
De Agendacommissie wordt gevraagd, in overleg met de heer Vossers het 
onderwerp in te plannen.
Heer Haverdil, PvdA vraagt naar de reden dat er minder papier wordt 
opgehaald. De wethouder geeft aan dat onderzocht wordt wat de oorzaak is. 
Het vermoeden is dat er zakelijk minder papier wordt aangeleverd. De 
wethouder zegt toe hierop terug te komen.

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) in zijn openbare vergadering van 
20 september 2017.

de commissiegriffier de voorzitter

Birkitta Kortes Jeanette Elstak


